
105-1 大葉大學 選課版課綱

基本資料

課程名稱 英文報告寫作(一) 科目序號/代號 1204 /ELF2061

必選修/學分數 必修 /3 上課時段/地點 (二)234 /J216

授課語言別 英文 成績型態 數字

任課教師 /專兼任別 李晶菁 /專任 畢業班/非畢業班

學制/系所/年班 大學日間部 /英語學系 /2年2班

課程簡介與目標

This is a two semester course in which the instructor introduces students to the challenges and obstacles they are

likely to face in their academic writing projects and prepares them to go through all the different stages of such a

procedure: from preparation, research, draft, revision, and submission to final presentation or oral defense of the

academic paper. Advanced self-study skills and self-organization are demanded from the students in this course. This

course teaches advanced study, research and writing skills needed to complete an academic paper according to the

APA style manual. Coherence and structure in writing, academic analysis, ethics and presentation methods are

taught.

課程大綱

Gathering Sources/Starting the Research Paper/Establishing a Context/Reviewing Previous Research/Advancing

to Present Research/APA and MLA Styles

基本能力或先修課程

intermediate English reading and writing skills

課程與系所基本素養及核心能力之關連

基本能力

專業能力

實踐能力

整合能力素養

精進成長素養

人際關係素養

國際視野素養
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